

# Orø Beboerforening

**Ordinært bestyrelsesmøde fordelt på to møder: Brøndevej 8, kl. 19.00 - onsdag 30. august 2023, og onsdag 6. september**

1) Dagsorden nr. 8- 23	Ref. nr. 8- 23  Deltagere: 30/8: Mogens, Birgitte, Lilian, Sofie 6/9: Mogens, Birgitte, Knud og Helene
2) Godkendelse af dagsorden	Godkendt
3) Foreningens drift	Intet nyt
4) Økonomi	Intet nyt
5) Indkommen post	<b>30/8:</b> <b>Indkommen post</b> – Mail fra Marianne Svanholt om forholdene på stranden: Lilian svarer Marianne at der er gode kræfter på sagen men at vi følger op om der sker handlinger.  Mail fra Klaus Holm om den nye 2-1 vej ved Hammer Bakke: Der er svaret Klaus at vi har undersøgt sagen, og at Orø Lokalforum er i kontakt med Frederikssund kommune.  Notering: Vi får flere og flere henvendelser om lejeboliger på Orø.  Notat: Vi har på et ekstra ordinært møde skrevet et bekymringsbrev til Holbæks kommunalbestyrelse angående situationen på skolen samt Ø-pedellen. Vi har modtaget svar fra Drift & vedligeholdelse vedrørende den nye pedelordning. Vi følger op på denne.
6) Sammenslutningen af Danske Småøer	6/9: Nyhedsbrev fra Sammenslutningen er lagt op på Beboerforeningens Facebookside
7) Arrangementer 7.1. Sankt Hans fredag 23. juni - evaluering 7.2. Juletræsarrangement 3. dec.	<b>30/8:</b> 7.1: Evaluering på Sankt Hans: Godt arrangement med mange fremmødte. Der kunne have været flere men grundet aflysning af bålet er der nok nogle som valgte at blive hjemme. Ole Nielsen blev årets heks. En pris han var meget bæret over, og han sendte endda et flot takkebrev. Da bålet ikke kunne brændes af d.23 juni er det nu aftalt med Orø's beredskab at de brænder det af til øvelse ved næst kommende lejlighed. 7.2 Det traditionelle juletræsarrangement løber af stablen første advent i december, i år d.3 december kl.15.30 Mogens og Birgitte er tovholdere og Sofie foreslår at indgå i samarbejde med

	forældrerådet. Dette bringes med videre på næste forældrerådsmøde. Dato og tidspunkt er videreformidlet og kommer med i skolens nyhedsbrev d.4 september.
8) Planlægning for det kommende år - Opgaver og fordeling	Punktet er udsat til næste møde, hvor vi forhåbentlig er fuldtallige.
9) Arbejdsgrupper / udvalg 9.1. lægeordningen 9.2. færgekontaktudvalg 9.3. trampesti gruppen 9.4. turisme 9.5. offentlig transport	6/9: 9.1: Knud følger op på om der er sket noget siden regionsmødet. 9.2: Der afholdes evalueringsmøde i færgekontaktudvalget 18/9 9.3: Der har ikke været møder siden sidst. Trampestierne er sidst blevet slået 30/5 9.4: Udgår 9.5: Beboerforeningen vil gerne have offentlig transport og vi vil planlægge et borgermøde som omhandler dette og vi tager kontakt til relevante politikere.
10) Velkomstposer til nye øboere	6/9: Helene har lavet et oplæg til nyt velkomstbrev samt skrivelse til lokale foreninger med forslag om at tilbyde noget til posen. Beboerforeningen vil donere et "næsten gratis" medlemsskab til posen, forstået således at man kan få første år for 50kr, som er det beløb der bliver givet videre til sammenslutningen af småøer for vores medlemsskab der.
11) Eventuelt	30/8: Der er kommet et nyt fra regeringen angående den blå landevej. Det vendes om der skal indføres et større tilskud til færgerne. Et tilskud som fordeles på 52 uger i stedet for de nuværende 46 uger. Vi følger sagen tæt.
12) Næste møde	4/10-2023 kl. 19.00

Referent 30/8-2023 Sofie

Referent 6/9-2023 Helene